
Protokoll Styrelsemöte Otterbäckens Fiber Ek För. 2024-09-11 

 

Närvarande.  

Ledamöter Staffan Gustafsson, Gunnar Södergren, Bo-Göran Romppanen, 

 Jan Feltsten, Marcus Johansson, Gunilla Palmquist 

Supplanter Björn Wadensten 

 

Ärenden: 

1. Mötet öppnas av ordf Staffan 
2. Till dagens protokolljusterare utses Jan Feltsten 
3. Dagordning gås igenom och godkänns 
4. Föregående protokoll gås igenom och godkänns. 
5. Ekonomisk rapport. På kontot finns idag 1027186.56 kr.  

De bankplacerade pengarna är fördelade på  
Företagskonto 227186 kr och ett Placeringskonto 800 000 kr. 
Vi har en medlem som fortsätter sin månatliga betalning trots att det inte är 
relevant längre. Hon behöver få en uppdatering om detta.  

6. Vad har hänt sedan förra mötet? Nyligen hade vissa ”strul” med sina TV 
apparater. Det visade sig bero på Telias boxar. 
För övrigt har det varit lugnt. 

7. Ny medlemmar/överlåtelser. Ordf har fått några tel samtal ang överlåtelse. 
 På Sjögläntan pågår bygget av två hus.  
Från och med den 1 nov ingår inte TV-box och Router i anslutningsavgiften för nya 
kunder. 
Vänerenergi har gjort en förfrågan om vad OFEF vill ha betalt för att dra fiber till 
hyreshusen i Otterbäcken. 

8. Rapport från GFEF:s styrelsemöte den 9 sep. Organisationen Bynätsforum, ett 
nätverk och diskussionsforum informerade om sin verksamhet. 
Nästa träff sker en uppföljning av avtalen med våra samarbetspartners 
Elektronikhusets och NetatOnce . 

9. Övriga frågor. Länken till Storön. Var/hur blir det bäst? 
10. Nästa styrelsemöte är måndag den 21 oktober kl 17 30 på Allmänna vägen 20 
11. Mötet avslutas. 

 
 
För protokollet   Justerare 
 
 
 
Gunilla Palmquist   Jan Feltsten 


